

Title (en)

Method for simultaneously making and applying a bottom or a lid to the body of a tubular package made of composite materials.

Title (de)

Verfahren zum gleichzeitigen Herstellen und Anbringen eines Bodens oder eines Deckels auf dem Körper einer hülseförmigen Verpackung aus Verbundmaterialien.

Title (fr)

Procédé de fabrication et de mise en place simultanée d'un fond ou d'un couvercle sur le corps d'un emballage tubulaire en matériaux composites.

Publication

EP 0280634 A1 19880831 (FR)

Application

EP 88440008 A 19880204

Priority

FR 8701510 A 19870205

Abstract (en)

A method for simultaneously making and applying a bottom or a lid to the body of a tubular package made of composite materials, a package thereby obtained and means for carrying out this method, the package comprising a leaktight inner complex (2), compatible with the product to be packaged, one or more layers (3) of a material which is more rigid than the complex (2) and, if appropriate, a layer or an outer complex (4) which may or may not be printed. Method consisting of applying, in a totally leaktight manner, by means of sealing, gluing or the like, on the body (1) immediately adjacent to one (1') of its two ends, a complex (7), identical to that (2) inside the body (1) of the package and in contact with the product to be packaged, whose cross-section is in the shape of a U and determines, with the end (1') of the body (1), a cavity (15), then in arranging, on the complex (7) and inside this cavity (15), one or more sheets (8) made from a material which is more rigid than the complex (7), the number of sheets (8) to be applied depending on the stiffness of the bottom or of the lid of the package to be obtained. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un procédé de fabrication et de mise en place simultanée d'un fond ou d'un couvercle sur le corps d'un emballage tubulaire en matériaux composites, un emballage ainsi obtenu et des moyens pour la mise en oeuvre de ce procédé, l'emballage comprenant un complexe interne (2) étanche, compatible avec le produit à conditionner, une ou plusieurs couches (3) d'un matériau plus rigide que le complexe (2) et, éventuellement, une couche ou un complexe externe (4), imprimé ou non. Procédé caractérisé en ce qu'il consiste à appliquer de manière totalement étanche, par scellage, collage ou autre, sur le corps (1), à proximité immédiate de l'une (1') de ses deux extrémités, un complexe (7), identique à celui (2) interne au corps (1) de l'emballage et en contact avec le produit à conditionner, dont la section est en forme de U et détermine avec l'extrémité (1') du corps (1) une cavité (15), puis à disposer sur le complexe (7) et à l'intérieur de cette cavité (15) une ou plusieurs feuilles (8) en un matériau plus rigide que le complexe (7), le nombre de feuilles (8) à appliquer étant fonction de la rigidité du fond ou du couvercle de l'emballage à obtenir.

IPC 1-7

B65B 7/16; B65D 3/10

IPC 8 full level

B65B 7/16 (2006.01); B65D 3/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 7/16 (2013.01); B65D 3/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2438430 A 19480323 - DI COSMO PASQUALE V, et al
- [A] US 1597890 A 19260831 - HULBERT EDWIN F
- [X] US 3178088 A 19650413 - ALFONS HERR
- [A] FR 793415 A 19360124

Cited by

US5802815A; WO9521767A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0280634 A1 19880831; EP 0280634 B1 19920415; AT E74856 T1 19920515; DE 3870002 D1 19920521; ES 2032050 T3 19930101;
FR 2610593 A1 19880812; FR 2610593 B1 19890915; GR 3004960 T3 19930428

DOCDB simple family (application)

EP 88440008 A 19880204; AT 88440008 T 19880204; DE 3870002 T 19880204; ES 88440008 T 19880204; FR 8701510 A 19870205;
GR 920401294 T 19920618